

1.	<b>EMITENTNING NOMI НАИМЕНОВАНИЕ ЭМИТЕНТА NAME OF EMITTER</b>	
To'liq: Полное: Full:	«O'ZBEKGEOFIZIKA»AKSIYADORLIK JAMIYATI; АКЦИОНЕРНОЕ ОБЩЕСТВО «УЗБЕКГЕОФИЗИКА»; «UZBEKGEOFIZIKA»JOIN-STOCK COMPANY	
Qisqartirilgan nomi: Сокращенное: Short:	«O'ZBEKGEOFIZIKA» AJ АО «УЗБЕКГЕОФИЗИКА» «UZBEKGEOFIZIKA» JSC	
Birja tikerining nomi: Наименование биржевого тикера: The name of stock ticker:	UZGF	
2.	<b>ALOQA MA'LUMOTLARI КОНТАКТНЫЕ ДАННЫЕ CONTACT INFORMATION</b>	
Joylashgan yeri: Местонахождение: Location:	Toshkent shahar Mirzo Ulug'bek tumani Geofizika shaharchasi Buyuk kelajak ko'chasi 5-uy город Ташкент Мирзо-Улугбекский район Геофизика МСГ улица Буюк келажак, 5 Tashkent city Mirzo Ulugbek district Geofizika micropolitan Buyuk kelajak street 5	
Pochta manzili: Почтовый адрес: Postal address:	100037 Toshkent shahar Mirzo Ulug'bek tumani Geofizika shaharchasi Buyuk kelajak ko'zhasi 5-uy 100037 город Ташкент Мирзо-Улугбекский район Геофизика МСГ улица Буюк келажак, 5 100037 Tashkent city Mirzo Ulugbek district Geofizika micropolitan Buyuk kelajak street 5	
Elektron pochta manzili: Адрес электронной почты:	<a href="mailto:kancelyariya@uzbekgeofizika.uz">kancelyariya@uzbekgeofizika.uz</a>	

	E-mail address:						
	Rasmiy veb-sayti: Официальный веб-сайт: Official web-site:	<a href="http://www.uzbekgeofizika.uz">www.uzbekgeofizika.uz</a>					
3.	<b>МУҲИМ ФАКТ ТО'Г'РИСИДА АХБОРОТ ИНФОРМАЦИЯ О СУЩЕСТВЕННОМ ФАКТЕ INFORMATION ABOUT ESSENTIAL FACT</b>						
	Muhim faktning raqami: Номер существенного факта: Number of essential fact:	<b>06</b>					
	Muhim faktning nomi: Наименование существенного факта: Name of essential fact:	Emitentning yuqori boshqaruv organi tomonidan qabul qilingan qarorlar. Решения, принятые высшим органом управления эмитента. Decisions made by the Issuer's Supreme management body.					
	Umumiy yig'ilish turi : Тип общего собрания : Type of General meeting :	Aksiyadorlarning navbatdan tashqari umumiy yig'ilishi Внеочередное общее собрание акционеров Extraordinary General Meeting of Shareholders					
	Umumiy yig'ilish o'tkazish sanasi: Дата проведения общего собрания: Date of the General meeting:	27.10.2023					
	Umumiy yig'ilish bayonnomasi tuzilgan sana: Дата составления протокола общего собрания: Date of drawing up the minutes of the General meeting:	27.10.2023					
	Umumiy yig'ilish o'tkaziladigan joy: Место проведения общего собрания: Venue of the General meeting:	Toshkent shahar, Amir Temur shox ko'chasi, 6-uy, г. Ташкент, улица Амир Темур шох, 6, Tashkent city, Amir Temur Shokh street, 6,					
	Umumiy yig'ilish kvorumi: Кворум общего собрания: Quorum of the General meeting:	100 %					
N	<b>Ovoz berishga qo'yilgan masalalar. Вопросы, поставленные на голосование. Questions, delivered on voting.</b>	<b>Jami ovozlar Итоги голосования Result of voting</b>					
		<b>tarafdorlar за por</b>		<b>qarshi против against</b>		<b>betaraf воздержались abstained</b>	
		%	soni	%	soni	%	soni

			КОЛИЧЕСТВО quantity		КОЛИЧЕСТВО quantity		КОЛИЧЕСТВО quantity
1.	<p><b>О‘zbekiston Respublikasi Prezidentining 2023-yil 24-martdagi “Iqtisodiyotda davlat ishtirokini qisqartirishning qo‘shimcha chora-tadbirlari to‘g‘risida”gi PQ–102-sonli Qarori ijrosi bo‘yicha.</b></p> <p><b>По исполнению Постановление Президента Республики Узбекистан от 24.03.2023 года № ПП-102 «О дополнительных мерах по сокращению государственного участия в экономике».</b></p> <p><b>About execution of the Decree of the President of the Republic of Uzbekistan dated March 24, 2023 No. PP-102 “On additional measures to reduce state participation in the economy.”</b></p>	100	1 272 059 259	0	0	0	0
2.	<p>Jamiyat kuzatuv kengashining 2023-yil 7-sentabrdagi majlis qarori bilan qabul qilingan ma’lumotlarni ko‘rib chiqish.</p> <p>Рассмотрение информации о принятых Наблюдательным советом решений от 7.09.2023года.</p> <p>Consideration of information on decisions taken by the Supervisory Board on 7.09.2023year.</p>	100	1 272 059 259	0	0	0	0

3	<p>“O‘zbekgeofizika” AJ ustav kapitalini kamaytirish masalasini ko‘rib chiqish.          Рассмотрение вопроса об уменьшении уставного капитала АО «Узбекгеофизика».          Consideration of the issue of reducing the authorized capital of JSC “Uzbekgeofizika”.</p>	100	1 272 059 259	0	0	0	0
4	<p>Ustav fondini yangi miqdorda tasdiqlash to‘g‘risida          Об утверждении нового размера Уставного фонда          On approval of the new size of the Authorized Fund</p>	100	1 272 059 259	0	0	0	0
5	<p>Ustavga kiritilgan tegishli o‘zgartirish va qo‘shimchalarni inobatga olgan holda yangi tahririni tasdiqlash to‘g‘risida.          Об утверждении новой редакции Устава с учетом соответствующих изменений и дополнений.          On approval of the new edition of the Charter, taking into account relevant changes and additions.</p>	100	1 272 059 259				
6	<p>Jamiyat tomonidan keyingi ustav fondi ko‘paytirilganda yoki kamaytirilganda shakllangan 262 so‘m davlat aktivi sifatida hisobga olinishini ta‘minlash to‘g‘risida.          Об обеспечении учета обществом в качестве</p>	100	1 272 059 259	0	0	0	0

	<p>государственного актива 262 сум, при последующем увеличении или уменьшении уставного фонда.</p> <p>On ensuring the accounting of the company as a state asset of 262 soums, with a subsequent increase or decrease in the authorized capital.</p>						
7	<p>“O‘zbekgeofizika” AJning avval ro‘yxatdan o‘tkazilgan aksiyalar chiqarilishiga kiritilayotgan o‘zgartirishlar matnini tasdiqlash to‘g‘risida.</p> <p>Об утверждении текста изменений, вносимых в ранее зарегистрированный выпуск акций АО «Узбекгеофизика».</p> <p>On approval of the text of amendments to the previously registered issue of shares of JSC “Uzbekgeofizika”.</p>	100	1 272 059 259	0	0	0	0
8	<p>““O‘zbekgeofizika” AJ Ijroiya organiga haq to‘lash tartibi to‘g‘risida”gi Nizomni tasdiqlash to‘g‘risida.</p> <p>Об утверждении положения «О порядке оплаты труда исполнительного органа АО «Узбекгеофизика».</p> <p>On approval of the regulation "On the procedure for remuneration of the executive Body JSC "Uzbekgeofizika".</p>	100	1 272 059 259	0	0	0	0
9	<p>Jamiyatning yangi tahrirdagi Ustavni davlat ro‘yxatidan</p>	100	1 272 059 259	0	0	0	0

	o'tkazish to'g'risida. О государственной регистрации устава общества в новой редакции. On state registration of the company's charter in a new edition.						
10	<b>Yagona aksiyador tomonidan qabul qilingan qarorlarning bajarilishi to'g'risida.</b> <b>Об исполнении принятых решений единственного акционера.</b> <b>About execution of the decisions taken by the sole shareholder.</b>	100	1 272 059 259	0	0	0	0

Yagona aksiyador tomonidan qabul qilingan qarorlarni to'liq shakli:  
 Полные формулировки решений, принятых единственным акционером:  
 Full wording of decisions taken by the Sole shareholder:

1	<p><b>1.1. a) O'zbekiston Respublikasi Prezidentining 2023-yil 24-martdagi "Iqtisodiyotda davlat ishtirokini qisqartirishning qo'shimcha chora-tadbirlari tog'risida"gi PQ – 102-sonli Qaroriga asosan "O'zbekgeofizika" AJning "Texgeoservis" MChJ ustav kapitalidagi 43,66 foiz ulushi ommaviy savdolar orqali to'liqligicha sotilishi belgilanganligi;</b></p> <p><b>b) qarorning 1-ilovasi izoh qismida mazkur ilovada ko'rsatilgan aktivlarni savdoga chiqarishda, zarur hollarda Xususiylashtirish Davlat komissiyasi tomonidan ularni sotish shartlari belgilanishi mumkinligi keltirilganligi;</b></p> <p><b>d) Xususiylashtirish Davlat komissiyasi yig'ilishining 2023-yil 12-apreldagi hamda 2023-yil 31-maydagi bayonlarida: qarorning 1- va 2-ilovalarida ko'rsatilgan aktivlarni Davlat aktivlarini boshqarish agentligiga o'tkazgan holda ommaviy savdolarga chiqarilishi;</b></p> <p><b>ustav kapitalida davlat ulushi 51 foizdan ko'p bo'lgan xo'jalik jamiyatlari va ularning tizimidagi korxonalaridan, shu jumladan tijorat banklaridan aktivlarni ularning ustav kapitalidagi davlat ulushini aktivlarning qoldiq (balans) qiymatiga kamaytirish hisobiga Davlat aktivlarini boshqarish agentligiga o'tkazilishi belgilanganligi;</b></p> <p><b>e) jamiyat kuzatuv kengashi majlisining 2023-yil 30-maydagi qaroriga asosan jamiyatning "Texgeoservis" MChJdagi 43,66 foiz ulushi Davlat aktivlarini boshqarish agentligiga o'tkazilganligi;</b></p> <p><b>f) jamiyat tomonidan Davlat aktivlarini boshqarish agentligiga o'tkazilgan "Texgeoservis" MChJdagi 43,66 foiz ulushi ustav kapitalidagi jamiyat ulushining qoldiq (balans) qiymati 310 000 000 so'mni tashkil etganligi;</b></p> <p><b>g) jamiyat ustav kapitali 374 429 729 674 so'mni tashkil etishi hamda nominal qiymati 286 so'm bo'lgan 1 309 194 859 dona aksiyalarga shundan 1 272 059 259 dona egasining nomi yozilgan oddiy va 37 135 600 dona egasining nomi yozilgan imtiyozli aksiyalarga</b></p>
---	--

bo'linganligi;

h) jamiyatning avval ro'yxatdan o'tkazilgan qimmatli qog'ozlar chiqarilishi to'g'risidagi qaroriga kiritilayotgan o'zgartirishlar matni, yangi tahrirdagi "Ijroiya organiga haq to'lash tartibi to'g'risida"gi Nizomi hamda yangi tahrirdagi Ustavi loyihasi jamiyat kuzatuv kengashining 2023-yil 7-sentabrdagi majlisida ma'qullanib, tasdiqlash uchun yagona aksiyadorga tavsiya etilganligi ma'lumot uchun qabul qilinsin.

**1.1. Принять к сведению, что:**

a) Во исполнение Постановления Президента Республики Узбекистан от 24.03.2023 года № ПП-102 « О дополнительных мерах по сокращению государственного участия в экономике» организована полная продажа 43,66 процентов АО «Узбекгеофизика» в уставном капитале ООО «Техгеосервис» путем проведения открытых аукционов;

b) в пояснительной части приложения 1 к постановлению указано, что условия реализации активов указанного в настоящем приложении, могут быть определены Государственной комиссией по приватизации в в необходимых случаях;

d) В протоколе заседания Государственной комиссии по приватизации от 12 апреля 2023 года и 31 мая 2023 года:

выставления на торги указанного в приложениях 1 и 2 к Постановлению с передачей в Агентству по управлению государственным активом активов;

установление передачи активов хозяйственных обществ и предприятий их системы, в том числе коммерческих банков, с государственной долей в уставном капитале более 51%, в Агентству по управлению государственными активами за счет уменьшения государственной доли в их уставном капитале до остаточной (балансовой) стоимости активов.

e) согласно решению заседания наблюдательного совета общества от 30 мая 2023 года 43,66 процента доли участия общества в ООО «Техгеосервис» передано Агентству по управлению государственными активами;к

f) остаточная (балансовая) стоимость доли общества в уставном капитале в размере 43,66 процента в ООО "Техгеосервис", переданная Обществом Агентству по управлению государственными активами, составляет 310 000 000 сумов;

g) уставный капитал общества составляет 374 429 729 674 сумов и разделен на 1 309 194 859 акций номинальной стоимостью 286 сумов, из них 1 272 059 259 акций являются простыми акциями и 37 135 600 акций - привилегированными;

h) текст вносимых изменений в решение Общества о выпуске ранее зарегистрированных ценных бумаг, Положение "О порядке выплаты вознаграждения исполнительному органу" в новой редакции и проект Устава в новой редакции были одобрены на заседании Наблюдательного совета Общества 7 сентября 2023 года и рекомендованы на утверждение Единственному акционеру.

**1.1. To take note that:**

a) Pursuant to the Decree of the President of the Republic of Uzbekistan dated 03/24/2023 No. PP-102 "On additional measures to reduce state participation in the economy", a full sale of 43.66 percent of Uzbekgeofizika JSC in the authorized capital of "Texgeoservice" LLC was organized through open auctions;

b) in the explanatory part of Annex 1 to the resolution, it is indicated that the conditions for their implementation may be determined by the State Privatization Commission in the case of the sale of property specified in this annex;

d) In the minutes of the meeting of the State Commission on Privatization dated April 12, 2023 and May 31, 2023:

transferring the assets specified in annexes 1 and 2 to the decision to the Agency for the Management of State Assets to hold a public

	<p><b>auction.</b></p> <p><b>transfer of assets by reducing the state share in their authorized capital to the residual (balance sheet) value of assets from business entities with a state share in the authorized capital of more than 51% and enterprises of their system, including commercial banks, to the State Asset Management Agency.</b></p> <p><b>e) according to the decision of the meeting of the Supervisory Board of the company dated May 30, 2023, 43.66 percent of the company's stake in "Texgeoservice" LLC was transferred to the State Asset Management Agency;</b></p> <p><b>f) the residual (balance sheet) value of the company's share in the authorized capital in the amount of 43.66 percent of the share in "Texgeoservice" LLC transferred by the Company to the State Asset Management Agency amounted to 310,000,000 soums;</b></p> <p><b>g) the authorized capital of the company is 374,429,729,674 soums and is divided into 1,309,194,859 shares with a par value of 286 soums, of which 1,272,059,259 shares are common shares and 37,135,600 shares are preferred shares;</b></p> <p><b>h) the text of the amendments to the Company's decision on the issue of previously registered securities, the new version of the Regulation "On the Procedure for Payment of Remuneration to the Executive Body" and the new version of the draft Articles of Association were approved at a meeting of the Supervisory Board of the Company on September 7, 2023 and recommended for approval to the Sole Shareholder.</b></p>
2.	<p>2.1. Jamiyatning avval ro'yxatdan o'tkazilgan qimmatli qog'ozlar chiqarilishi to'g'risidagi qaroriga kiritilayotgan o'zgartirishlar matni, yangi tahrirdagi "Ijroiya organiga haq to'lash tartibi to'g'risida"gi Nizomi hamda yangi tahrirdagi Ustavi loyihasi jamiyat kuzatuv kengashining 2023-yil 7-sentabrdagi majlisida ma'qullanib, tasdiqlash uchun yagona aksiyadorga tavsiya etilganligi ma'lumot uchun qabul qilinsin.</p> <p>2.1. Принять к сведению, что текст изменений, вносимых в ранее зарегистрированный выпуск акций, Положения "О порядке оплаты труда исполнительного органа" в новой редакции и проект Устава в новой редакции были одобрены на заседании наблюдательного совета общества 7 сентября 2023 года и рекомендованы на утверждение единственному акционеру.</p> <p>2.1. To take note that the text of the amendments to the previously registered issue of shares, the Provisions "On the procedure for remuneration of the Executive Body" in the new edition and the draft Charter in the new edition were approved at the meeting of the Supervisory Board of the company on September 7, 2023 and recommended for approval to the sole shareholder.</p>
3.	<p>3.1. Jamiyatning ustav fondi umumiy soni 1 083 917 dona egasining nomi yozilgan oddiy aksiyalarni bekor qilish yo'li bilan 310 000 262 (<i>uch yuz o'n million ikki yuz oltmish ikki</i>) so'mga kamaytirilsin.</p> <p>3.1. Уменьшить уставный фонд общества на 310 000 262 (триста десять миллионов двести шестьдесят два) сумов путем аннулирования 1 083 917 штук простых именных бездокументарных акций.</p> <p>3.1. Reduce the authorized capital of the company by 310 000 262 (three hundred ten million two hundred sixty-two) soums by canceling 1,083 917 pieces of ordinary registered non-documentary shares.</p>
4.	<p>4.1. Jamiyatning ustav fondi 374 119 729 412 (<i>uch yuz yetmish to'rt milliard bir yuz o'n to'qqiz million yetti yuz yigirma to'qqiz ming to'rt yuz o'n ikki</i>) so'm etib tasdiqlansin va nominal qiymati 286 so'm bo'lgan 1 270 975 342 (<i>bir milliard ikki yuz yetmish million to'qqiz yuz yetmish besh ming uch yuz qirq ikki</i>) dona egasining nomi yozilgan oddiy va 37 135 600 dona egasining nomi yozilgan imtiyozli aksiyalardan iborat bo'lishi belgilab qo'yilsin</p> <p>4.1. Уставный капитал Общество утвержден в размере 374 119 729 412 (Триста семьдесят четыре миллиарда сто девятнадцать миллионов семьсот двадцать девять тысяч четыреста двенадцать) сум состоит из 1 270 975 342 (один миллиард двести семьдесят миллионов</p>

	<p>девятсот семьдесят пять тысяч триста сорок два) штук простых и 37 135 600 (тридцать семь миллионов сто тридцать пять тысяч шестисотакций ) штук привилегированных размещенных именных бездокументарных акций номинальной стоимостью одной акции 286 сум.</p> <p>4.1. The authorized capital of the Company is approved in the amount of 374,119,729,412 (Three hundred seventy-four billion one hundred nineteen million seven hundred twenty-nine thousand four hundred and twelve) soums consists of 1,270,975,342 (one billion two hundred seventy million nine hundred seventy-five thousand three hundred forty-two) pieces of ordinary and 37 135,600 (thirty-seven million one hundred thirty-five thousand six hundred shares) pieces of preferred placed registered uncertificated shares with a par value of one share of 286 sum.</p>
5.	<p>5.1. Jamiyatning yangi tahrirdagi Ustavi 1-ilovaga muvofiq tasdiqlansin.</p> <p>5.1. Утвердить устав Общества в новой редакции согласно Приложению 1</p> <p>5.1. To approve the charter of the company in the new edition according to Appendix 1</p>
6.	<p>6.1. Jamiyat tomonidan keyingi ustav fondi ko‘paytirilganda yoki kamaytirilganda o‘tkazilgan aktivning qoldiq (balans) qiymati (310 000 000 so‘m) va qisqartirilgan aksiyalarning nominal qiymati (310 000 262 so‘m) o‘rtasida shakllangan 262 so‘m davlat aktivi sifatida hisobga olinishi ta‘minlansin.</p> <p>6.1. Обеспечить в качестве государственного актива 262 сум, образованных между остаточной (балансовой) стоимостью переданного актива (310 000 000 сум) и номинальной стоимостью уменьшенных акций (310 000 262 Сум) при последующем увеличении или уменьшении уставного фонда общества.</p> <p>6.1. To provide, taking into account as a state asset, 262 Soums formed between the residual (book) value of the transferred asset (310,000,000 soums) and the nominal value of the reduced shares (310,000 262 soums) with a subsequent increase or decrease in the authorized fund of the company.</p>
7.	<p>7.1. Jamiyat ustav kapitalini kamaytirilishi munosabati bilan avval ro‘yxatdan o‘tkazilgan aksiyalar (2023-yil 16-iyundagi P0456-12-sonli) chiqarilishiga o‘zgartirishlar kiritilsin hamda jamiyatning qimmatli qog‘ozlar chiqarilishi to‘g‘risidagi qaroriga kiritilayotgan o‘zgartirishlar matni 2-ilovaga muvofiq tasdiqlansin.</p> <p>7.1. Внести изменения в ранее зарегистрированный выпуск акций (от 16 июня 2023 года № p0456-12) в связи с уменьшением уставного капитала общества и утвердить текст изменений, вносимых в ранее зарегистрированный выпуск акций согласно приложению 2.</p> <p>7.1. To amend the previously registered issue of shares (dated June 16, 2023 No. p0456-12) in connection with the reduction of the authorized capital of the company and to approve the text of the amendments to the previously registered issue of shares in accordance with Appendix 2.</p>
8.	<p>8.1. Jamiyatning “Ijroiya organiga haq to‘lash tartibi to‘g‘risida”gi Nizomi 3-ilovaga muvofiq tasdiqlansin.</p> <p>8.1. Утвердить положение «О порядке оплаты труда исполнительного органа» согласно приложению 3.</p> <p>8.1. Approve the provisions “On the procedure for remuneration of the executive body” in accordance with Appendix 3.</p>
9	<p>9.1. Jamiyat Boshqaruv raisi R. Yusupjonov belgilangan tartibda:</p> <p>Jamiyatning yangi tahrirdagi Ustavini davlat ro‘yxatidan o‘tkazilishini hamda qimmatli qog‘ozlar chiqarilishi to‘g‘risidagi qaroriga kiritilayotgan o‘zgartirishlar matnini ro‘yxatdan o‘tkazilishini;</p> <p>Jamiyat ustav kapitalini kamaytirish to‘g‘risida qaror qabul qilingan kundan e‘tiboran 30 kundan kechiktirmasdan jamiyatning barcha kreditorlarini yozma ravishda xabardor qilinishini ta‘minlansin.</p>

	<p>9.1. Председателю правления общества Р. Юсупжонов в установленном порядке обеспечить: государственную регистрацию устава Общества в новой редакции, а также текста изменений, вносимых в ранее зарегистрированный выпуск акций; письменное уведомление всех кредиторов общества не позднее 30 дней со дня принятия решения об уменьшении уставного капитала общества.</p> <p>9.1. Chairman of the board of the company R. Yusupjonov, in accordance with the established procedure: state registration of the Company's charter in a new edition, as well as the text of changes made to the previously registered issue of shares; provide written notification to all creditors of the company no later than 30 days from the date of the decision to reduce the authorized capital of the company.</p>
10	<p><b>10.1. Mazkur qaror ijrosini nazorat qilish Davaktiv agentligi direktorining birinchi o‘rinbosari N. Xusanov zimmasiga yuklansin.</b></p> <p><b>10.1. Контроль за исполнением настоящего постановления возложить на Первого заместителя директора Агентства госактивов Н. Хусанову.</b></p> <p><b>10.1. The first deputy director of the State Assets Management Agency for monitoring the implementation of this decision is N. Khusanov's responsibility.</b></p>